
Bestyrelsesmøde Grundejerforeningen Ålevænget tirsdag 
den 14. september 2021.  

Sted: Claus nr. 51 kl. 19:30.  
  

Dagsorden:  
1. Godkendelse af referat fra sidste møde den 1. juni 2021.  
AD: Godkendt uden anmærkninger.  
2. Opfølgning på sidste møde.  
AD: Se pkt. 6.  
3. Generalforsamling – planlægning mm. Skal det være nu eller næste år?  
AD: Der er en fælles opfattelse af den skal afholdes næste år. Bestyrelsen kører videre 
som hidtil. Der er opkrævet aconto kontingent som forventes godkendes på kommende 
generelforsamling.  
4. Arbejdsdag. Planlæggelse af ny arbejdsdag og opfølgning på opgavelisten. 
AD: Alle opgaver er løst. Tak for hjælpen. Det er noteret at løsningen ikke er optimal for 
alle, men henset til omstændighederne (begrænsninger ifm. COVID 19) er det løsningen 
en samlet bestyrelse bakker op om. Bestyrelsen håber næste arbejdsdag kan afvikles som 
normalt.  
5. Internet hjemmeside. Status?   
AD: Der er udfærdiget en liste over ønsker på hvordan siden skal se ud og der er aftalt et 
møde den 28. SEP med en programmør.  
6. Gennemgang af ”Arbejdslisten”  
AD: NIL 
7. Gennemgang af regnskab og budget.  
AD: Pr. 31-12-2021 havde foreningen 210.000 kr. i formue. Det forventes der sættes 
yderligere i Vejfonden så den er mere end 200.000 kr.  
8. Evt. 
AD: Der indkøbes blomsterfrø som spredes på ”Sommerfuglestykket” – de steder der ikke 
er slået.  
9. Næste møde.  
AD: Torsdag den 21. okt. 2021. kl. 1700.  
 


